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чение отъ протоколите 
отъ 1 редовна сесия. X. избор, периодъ 1920 г. 

на Варнен. Окръженъ Съветъ. 
XIX. 

§ 17, доходи отъ общини
те въ окръга за планиране 
и урегулиране населените 
мЪста — да не се предвижда 
приходъ. 

§ 18, доходи отъ общините 
въ окръга за водоснабдяване 
населените места — да не 
се предвижда приходъ. 

§ 19, доходи отъ общините 
въ окръга за телефонна мре
жа — да не се предвижда 
приходъ. 

§ 20, недобори по изтекли 
бюджети — да не се пред
вижда приходъ. 

§ 21, възстановени суми — 
да не се предвижда приходъ. 

Или общия извънреденъ 
приходъ по гл. 11 на 188460 лв. 

Хр. Мирски. Споредъ изло
жението на специалиситъ не
обходими съ ни грамадни 
средства за подигане земле-
делието скотовъдството, про
светното дело, санитарната 
часть и пр. По нъмзне сред
ства прЪдлагамъ да поискаме 
отъ правителството, да от
пусне на варненския окръгъ 
помощь поне отъ 5 милиона 
лева, за да посрЪщнемъ кре
щящите нужди. 

Ю. Ивановъ. Напълно съмъ 
съгласенъ сът. Мирски да се 
отпусне помощь отъ 5 ми
лиона лева. 

Т. Андреевъ. Съмъ противъ 
п о м о щ и отъ държавата. 
ПрЪдлагамъ: правителството 
да даде пълна автономия на 
окр. и общин. съвети да си 
нареждатъ бюджетите и да 
налагатъ данъци. 

Ф. Рафаиловъ: При раз
искване върху изложението 
на окр. училищ. инспекторъ 
представительтъ на централ 
власть, г. окр. управитель за
яви, че правителството не е 
реакционно и че то ще даде 
пълна автономия на окр. и 
общ. съвети. Съгласенъ съмъ 
съ г. Мирски, но за 10 ми
лиона лева. 

Х.р. МИРСКИ! Предложение
то на г. Тодоръ Андреевъ не 
противоречи на моето, за
щото азъ по косвенъ пжть 
искамъ да кажа същото. 

Председательтъ: Съ помо-
щьта ще искаме и автономия 
И идната сесея тукъ ст. тази 

автономия ще можемъ .да 
създадемъ необходимите ни 
средства. 

Прие с§ единодушно пред
ложението на г. Мирски, до
пълнено съ това на г. Андре
ева: Окр. Съветъ, намирай
ки се въ невъзможность да 
посрещне всичките ония го
леми нужди по подигане ок
ръга въ скотовъдно, земле-
дълско, стопанско, економи-
ческо, просветно и пр. отно
шения при съществующия 
законъ за окр. съвети, хо
датайствува предъ правител
ството да се отпусне на варн. 
окръгъ помощь отъ държа
вата отъ 5 милиона лева и 
да се даде часъ по-скоро на 
окр. и общии съвети пълна 
автономия. 

Решение 64: 
разрешаване отпуски 
на окр. съветници. 

Реши се: Окр. Съветъ раз
решава отпускъ на окр. съ
ветници : Димо Шиковъ и То
доръ Андреевъ по 3 дни и 
Колчо Георгиевъ 1 день. 

Решение 65: 
оставяне безъ послед
ствие заявлението на 
попечителницата на 
руската николска об
щина сестри мило-
сердни. 

Реши се: да се остави безъ 
последствие молбата за от
стъпване курорта за, да се 
устрои тамъ общедостжпенъ 
народенъ курортъ — санато-
риумъ, защото курортътъ е 
отдаденъ на наематель. 

Решение 66: 
Оставяне безъ пос
ледствие писмото на 
македонското женско 
благотворително д-во 
за помощь. 

Реши се: по немане сред
ства да |се остави безъпос-
ледстВие молбата за отпус
кане помощь за подпомагане 
с-ще „Битоля." 

Решение 67: 
Разглеждане молба

та на комаревското 
д-во „Освобождение." 

Реши се: понеже окр. съ
ветъ не може да се грижи 
за материалното забогатява
не на отделни лица, оставя 
безъ последствие молбатаза 
700 л. помощь за балансира
не бюджета на Комаревско
то земледблско заимно спе
стовно сдружение «Освобож
дение." 

Решение 6 8 : 
Оставяне безъ пос
ледствие молбата на 
Лиери Антонова. 

Реши се: да се остави безъ 
последствие молбата на уп
равителката на частното про
фесионално училище „Нап-
редъкъ" за 3000 л. 

Решение 69: 
Оставяне безъ пос
ледствие исканието 
за отпущане помощь 
на бюрото «Женски 
трудъ " 

реши се: По бюджетни при
чини да се остави безъ пос
ледствие окръжното на ми-
нистерст. на Търговията и 
Труда отъ 1.1X915 г. за от
пускане помощь на открито
то въ София бюро „Женски 
Трудъ" за настаняване на 
работа тамъ жени и дъвици 
отъ провинцията. 

Решение 70: 
Разглеждане молба
та на запасния пол-
ковоникъ Никола 
Цончевъ. 

Реши се: Понеже той не 
предлага условия и не дава 
наемъ, да се остави безъ по
следствие молбата му, за да 
му се позволи да изкорени 
отъ изсъхналите окр. лозя 
23 декари и 437 кв. м. место 
и да го засее съ картофи, 
бобъ, царевица и др. култури. 

Решение 71: 
препращане въ бюд-
жетарната комисия 
молбата на д-во „Ин-
валидъ." 

Реши се: да се изпрати 
молбата въ бюджетарната 
комисия за проучване и има
не предъ видъ при разпре
деляне помощите. 

Решение 72: 
оставяне безъ послед
ствие м о л б а т а на 
д-вото на «Свобода

та* въ Добричъ. 
Реши се: като оезпредмет-

на да се остави .безъ послед
ствие молбата за издигане 
паметници въ гр. Добричъ. 

Решение 73 : 
оставяне безъ послед
ствие м о л бат а на 
Варнен. Др. Оп. Д-ба. 

Реши се: по немане сред
ства да се остави безъ по
следствие молбата на В. Дра-
мат. Оперетна Дружба за по-
стигане; цельта й. 

Решение 74: 
разглеждане окр. на 
М-то на В. Раб. Нар. 
Здр. '№ 3368—918 г. 

Реши се: да се остави безъ 
последствие окръжното, съ 
което се моли да се предви
ди въ окр. бюджетъ помощь 
на комитета за построяване 
паметникъ въ Крушево за 
Илинденското възстание. 

Решение 76: 
разглеждане молбата 
на Георги Аврамовъ 
Слепия отъ София. 

Реши се: Окр. Съветъ пре
поръчва нв Пост. к-я да из
иска единъ екземпляръ отъ 
книгата му „Живота и дей-
ностьта на единъ забравенъ 
българ. родолюбецъ". и, ако 
заслужава, да я препоръча 
на общините. 

Решение 76: 
оставяне безъ послед
ствие молбата ма ми-
халското читалище 
„Съединение " 

Реши се: да се остави безъ 
послъдствие молбата за от-
купване неколко стотинъ ек
земпляри от.ъ книгата му 
„История на 9 дни въ Дре-
новския мънастиръ." 

Решение 77; 
Оставяне безъ пос
ледствие молбата на 
Юрданъ Арнаудовъ 
отъ Варна. 

Реши се: да се остави безъ 
последствие молбата му за 
отпущане помощь за довър
шване образуванието му, тъй 
като семейството му има го-
дишенъ доходъ по вече отъ 
10,000 л. 

Решение 78; 
Разглеждане въпроса 

за телефонъ Парна 
— Окр. стопанство. 

Прошетарната комисия, 
предъ видъ оскъдните сред
ства на окръга, е на мнение 
да се възложи на Пост. к-я 
да се допусне, щото държав
ните телефонни стълбове и 
материали да се използуватъ 
за свръзка съ телефонна жи
ца до окр. стопанство. 

Д. Шиковъ: Предлагамъ да 
поискаме разрешение да по-
ставимъ жица по стълбовете 
до двореца, оттамъ нататъкъ 
ние сами да си поставиме 
стълбове. 

Ф. Рафаиловъ: Това треб
ваше да стане, когато беше 
всичко евтино, а сега еж не
обходими повече отъ 400,000 
л. Присъединявамъ се къмъ 
г.' Шикова, но и въ такъвъ 
случай само за жица ще ни 
требватъ 80—100,000 л. До
бре ще бъде, ако можемъ 
да скопчимъ тая линия чрезъ 
двореца. 

П. Димитровъ: Присъединя
вамъ се къмъ мнението на 
г. Рафаилова, ако намеримъ 
средства за цельта. Но и въ 
тази работа да вземе учас
тие и наемателя на курорта. 

Прие се: да се ходатайст
вува предъ министр. да раз
реши скопчването съ теле
фонъ на окр. стопанство 
чрезъ двореца и слЪдъ туй 
да се направи линията дво
реца—окр. стопанство. 

Решение 79: 
Оставяне безъ пос
ледствие молбата на 
Еленка Арнаудова за 
стипендия по а к у-
шерство. 

Реши се: по бюджетни 
причини да се остави безъ 
последствие молбата й за от
пускане стипендия за след
ване въ 2-годишенъ курсъ 
по акушерството въ София. 

Решение 80: 
Разглеждане писмото 
на В. Н, Кожухаровъ 
отъ Варна. 

Реши се; да се остави безъ 
последствие писмото му, съ 
което иска да му се внесе 
петия вносъ за 1917 г. отъ 
застраховката на добрншко-
то нише земледелско учи
лище. 

Решение 81: 
Разглеждане молба
та на пъдаря Стефанъ 



Стр. 2 Варненски Окр. Вестникъ Брой 20. 

Костадиновъ. 
Реши се: да се остави безъ 

последствие ^молбата му да 
му се даде добавъчно въз
награждение за време отъ 
20. IV 1917 г. до уволнение
то му презъ 1918 г., понеже 
е билъ времененъ служащъ 
и безъ право на такова въз
награждение. 

Решение 82: 
Разглеждане молбата 
на главния инспек-
торъ Хр. Т. Бръснич-
ки. 

Реши се: Окр. съветъ въз
ложи на Пост. Прие. да пре
поръча на общините въ ок
ръга да набавятъ за библи
отеките си к н и г а т а му 
„Опътване за основаване и 
ръководене на скотовъдни 
сдружения." 

Решение 83; 
Разглеждане предло
жението на окр. съ-
ветникъ Тодоръ Ан-
дреевъ. 

Прочете се предложението 
му за откриване фелдшерски 
участъци въ с. с. Николаев
ка и Аджемлеръ. 

Т. Андреевъ: Непременно 
требва да се оставятъ два
ма фелдшери въ Аджемлеръ 
и Николаевка, защото въ Ад
жемлеръ отдавна върлува 
тифусъ, следствие лошата 
кладенчева вода и понеже и 
дребните деца работятъ тю; 
тюна, изтощаватъ се и следъ 
като пиятъ замърсената во
да се поболяватъ: 

Председательтъ: Можемъ да 
искаме окр. хигиенич. съветъ 
да се откриятъ фелдшерски 
у-ци въ Николаевка и Аджем
леръ, като другаде се зак
рие нъкой участъкъ, 

Д. Шиковъ: Предлагамъ: 
ония общини, които СА цен
трове на амбулатории, как
то и ония, въ които ще се 
откриятъ въ бъдаще такива, 
да поематъ половината отъ 
разноските за издържането 
имъ. По този начинъ азъ 
вервамъ, че и Аджемлеръ, па 
и други общини ще искатъ 
да имъ се прати фелдшеръ 

Ф. Рафаиловъ: Нуждата отъ 
фелдшери е безспорна и въ 
всека община трЬба да има 
фелдшеръ. Потребни съ сред
ства. Требва да апелираме 
къмъ общините и те да се 
притекатъ въ помощь, като 
предвидятъ суми въ бюдже
тите си Не можемъ очаква 
отъ държавата и окръга С. 
Аджемлеръ е богато и може 
да даде нещо за цельта. 

Т. Андренвъ: Ние сме съг
ласни да плащаме половина
та разноски стига да ни се 
даде фелдшеръ. 

П. Димитровъ: Предлагамъ: 
въ всички стари и нови уча
стъци, които ще се откри
ятъ, издръжката имъ да лег
не поравно на общините и 
окръга. 

ф. Рафаиповъ: Да искаме 
мнението на хигиенич. съ
ветъ за откриване, фелдшер
ски {участъци въ тия двЪ 
села, въ Черковна, Тестед-
жий, Тюркъ-Арнаутларъ и 
другаде и въ идущата сесия 
да гласуваме нужднитЪ кре
дити. 

Ю. Ивановъ-. Преди да раз-
рЪшимъ тоз̂ и въпросъ да по
искаме окр. лЪкарь да: си 
каже тукъ мнението. 

Председательтъ! Той си да
де мнението въ окр. хигие-
ническия съветъ. 

Ю. Ивановъ. Държавата 
требва да се нагърби съ из
дръжката на медицинските 
органи и въ селата, иначе 
да даде пълна автономия на 
общините и на окръзите, 
за да има средства и се спра
ви съ големите нужди, кои
то той има да удовлетворява. 

Приеха се предложенията: 
окр. съветъ, като изтъква 
предимствата, които дрЪд-
ставляватъ селата Николаев
ка и Аджемлеръ, като по-го
леми важни пунктове, предъ 
видъ изложените съображе
ния, ходатайствува предъ 
окр,хигиенич. съветъ да се 
прегупиратъ фелдшерските 
участъци по начинъ такъвъ, 
щото казаните села да съ 
центрове^на фелдшерски уча
стъци и 2) да се поиска 
чрезъ окръжно отъ Пост. 
прие. предъ видъ оскъдните 
средства на окръга, да се 
поканятъ общините, въ кои
то има фелдшерски участъци, 
както и тия, въ които нема, 
да заявяватъ биха ли се на
гърбили съ издръжката на 
фелдшерски участъкъ, като 
половината отъ разноските 
по издръжката бъде въ те-
жесть на общините и следъ 
получаване на отговорите да 
се докладва въ идната сесия. 

Решение 84. 
Разглеждане предло
жението на окр. с-къ 
Стоянъ Бъчваровъ по 
въпроса за заплати
те на членовете на 

Пост. Присътствие 

Прочете се предложението 
му за повръщане решението 
на Окр. Съветъ отъ 28 V 
гл I. § 3 п 3 за увеличение 
сумата отъ 6000 на 7800 л. 
едному, като се замоли рес
пективното министерство да 
измени чл. 30 отъ закона за 
окр. съвети 

Ю. Ивановъ: Миналата го
дина законодательтъ напра
ви известно . увеличение въ 
заплатите на чиновничест-
вото и дневните пари на окр. 
съветници се увеличиха отъ 
8 на 30 лв., а сега на 60 л. 
дневно, и членовете на Пост. 
Комисии по 1000 лв месеч
но. Можемъ да решимъ да 
се измени закона за окр. съ
вети въ смисъль да се пла
ща на постоянните членове 
по големо възнаграждение 
съобразно нуждите. 

Ф. Рафаиповъ: Когато гла
суваме бюджета казахъ, че 
заплатата бОсО лв. годишно 
е твърде малка 

Подкрепямъ- предложение
то на вносителя да се изме
ни чл. 30 въ смисъль на 

председателя на Пост. При-
сът. да се плаша 1250 лв. 
месечна заплата, а на чле
новете по 1000 лв. 

Прие се: да се ходатайст
вува прЪдъ централната вла-
сть да се направятъ постъп
ки за изменението на чл. 30 
отъ закона за окр, съвети 
като се предвиди заплата на 
членовете на Пост. К-сия по 
7800 лв. годишно. 

Д. Шиковъ: Да се забеле
жи, че демократич. група не 
гласува. 

Решение 85: 
Разглеждане молбата 
на с. Белево и др. за 

направа на шосе. 
Докладчикътъ на пътната 

комисия г. Д. Шиковъ проче
те молбата на жителите отъ 
с. с. Белево, Константиново 
и Звездица за започване на
правата на шосето Констан
тиново—Белево—Девня. 

Пътната комисия рЪши да 
се съобщи на жителите на 
тези села че те могатъ да 
поискатъ когато пожелаятъ 
отъ окр. инженеръ да се за
почне направата на казаното 
шосе чрезъ натурална път
на повиность. 

Реши се: да се съобщи на 
жителите отъ с. с. Белево, 
Константиново и Звездица, 
че пътищата ще се строятъ 
не съ парични средства, а 
чрезъ натурална пътна по
виность "затова да се отне-
сатъ до Окр. Инженеръ, ко
гато пожелаятъ и той ще имъ 
разреши да започнатъ на
правата му чрезъ такова по
виность. 

Х.р. Мирски: Кога избрана
та анкетна комисия отъ окр. 
съветъ по случката съ ок
ръжния управитель ще на
прави своя докладъ. 

Председатепьтъ: Ще Ви от
говоря въ утрешното засе
дание. 

Дневниятъ редъ за следно
то заседание е: 

1) Доклада на Пост. К-сия 
по въпроса за долната во
деница ; 

2) Докладъ за състояние
то на фондовете; 

3) Докладъ на комисията 
по сиропиталището; 

4) Приемане бюджета на 
II и III четене и 

5) Разни 
(Дигната въ 9 ч. в.) 

III Варненски Съдебенъ Приставъ 

ОБЯВЛЕНИЕ № 383 

Въ допълнение на обявлението ми № 172 отъ 12.III 
921 год., публикувано въ Държ. вестникъ брой 283, обя-
вявамъ, че продажбата на : Една къща въ село Козлу-
джа отъ две стаи килеръ, сондурма, единъ хамбаръ, сая 
за добитъкъ, плевникъ и единъ кошъ за царевица съ 
дворъ 2265 кв. метра при съседи: Илия Косевъ, прогим
назията, празно место и улица, въ същата къща и дворъ 
влиза и единъ Есакъ отъ петь декара при съседи: гор-
нята къща: Илия Косевъ, Христо Янчевъ, Ат. Лазаровъ 
улица и край е почната на 20 Мартъ 921 г. и ще про
дължава до 19 Априлъ 921 год. 5 часа следъ обедъ, съ 
правонаддавание въ 24 часа 5%. 

Горния имотъ е собственость на покойния Нико 
Георгиевъ отъ село Козлуджа, продава се съгласно опре
делението на Варненски Окр. Съдъ първоначална цена 
60,000 лева. 

Желающите да купятъ имота, могатъ да се явятъ 
всеки присъственъ день и часъ въ канцеларията ми, да 
преглеждатъ книжата по продажбата и да наддаватъ. 

гр. Варна, 23.III.1921 год. 
1—1 III Съдебенъ Приставъ: не се чете. 

ВРЕМЕННИ ПРАВИЛА 
за общинските скотовъдни комисии по 

подобрение на скотовъдството. 

(Приети въ заседанието на Ески-Джумайския скотовъденъ 
съветъ съ протоколъ № 5 отъ ЗО.ХII,1919 г.). 

VI. 

а) Ведомость за приходите отъ недвижимите имоти 
на скотовъдната община; 

б) Ведомость за положение на скотовъдците фон
дове вложени въ земледелческата банка и лихвите, кои
то ще получатъ отъ техъ, къмъ края на годината, за 
която е бюджета ; 

в) Ведомость за дългове отъ минали години, на 
частни лица, къмъ скотовъдната община, по записи, по
лици, контракти и др. 

г) Ведомость за възнагражденията на секр-бирни
ците; 

д) Ведомость за частни здания наеми "за скотовъд
ни станции ; 

е) Ведомость за застраховката на скотовъдците 
имоти; 

ж) Ведомость за заемите на скотовъдната община 
и за сумите, които требва да се предвидятъ въ бюджета 
за лихви и погашения на същите заеми; 

з) Ведомость за дълговете на скотовъдната община, 
които следва да се впишать за изплащане въ бюджета. 

§ 31. Взето решение отъ скотовъдната комисия, по 
приемане и гласуване на бюджето-проекта по фонда за 
подобрението на скотовъдството се протоколира и този 
протоколъ съ съставения бюджето-проектъ се предава 
на кмета, за изпращането му на околийския скотовъденъ 
съветъ на одобрение. 

§ 32. Одобрено решението и бюджето-проекта на 
скотовъдната комисия, председателя на околийския ско
товъденъ съветъ го връща на кмета, който е длъженъ 
да впише въ общинския бюджето-проектъ сумата, която 
общинския съветъ требва да отпусне за фонда по по
добрение на скотовъдството. 

§ 33. Ако общинския съветъ приеме и впише сумите 
въ общинския бюджетъ, каквито се искатъ по решението 
на скотовъдната комисия п одобрението отъ околийския 
соотовъденъ съветъ, то кмета го представлява заедно 
съ общинския бюджетъ на окръжния управитель за ут
върждение. 

§ 34. Ако общинския съветъ откаже гласуването на 
исканите суми, требва да държи постановление, което 
заедно съ решението и бюджето-проекта на скотовъд
ната комисия требва да изпрати на околийския ското
въденъ съветъ. 

§ 35. Председатель на скотовъдната комисия, който 
не взе.ме решение и не предаде въ определения срокъ 
казаното решение съ гласувания бюджетъ на общинския 
кметъ, както и самия кметъ, който не представи реше
нието и бюджета на скотовъдната комисия за одобрение 
на околийския скотовъденъ съветъ, се наказватъ съ гло
ба до 100 лева по чл. 38 отъ закона за подобрение на 
скотовъдството. 

§ 36. Ако въ определеното време скотовъдната ко
мисия не вземе никакво решение, изразходването на су
мите става по решението на околийския скотовъденъ 
съветъ. 

§ 37 Утвърденъ бюджета се връща на кмета, който 
го предава на председателя на скотовъдната комисия, а 
последниятъ е длъженъ да изпрати заверенъ преписъ 
отъ ' утвърдения скотовъденъ бюджетъ най-много въ 
десеть дневенъ срокъ, на председателя на околийския ско
товъденъ съветъ. 

§ 38. Веднъжъ бюджетътъ утвърденъ не може да 
бъде измененъ. Допълнителни кредити и приходи се раз-
решаватъ съ ново решение на комисията въ видъ на 
допълнителенъ бюджетъ, което също подлежи на одо
брение отъ околийския скотовъденъ съветъ и утвърде-
ние отъ окръжния управитель. 

IV. Набавяние, използувание, бракувание на мъжките 
разплодници. 

§ 39. Набавянето на мъжките разплодници става 
отъ държавата, окръжната постоянна комисия и общи
ната, съ средства отъ фонда за подобрение на ското
въдството. 

§ 40. Общината може да набави такива и отъ част
ни лица, но само одобрени и то отъ такива раси, които 
съ определени отъ страна на държавата, че могатъ да 
действатъ и служатъ за подобрение на домашните жи
вотни. 

Набавянето става по доброволно съгласие и съ по
становлението на скотовъдната комисия, въ което требва 
да фигурира оценката на разплодника и спазва следния 
редъ: 

а) Притежателя на разплодника да представи сви
детелство за собственность ; 

б) Свидетелство отъ прегледвателната комисия, за 
че е одобренъ за разплодникъ презъ текущата година ; 

в) Листъ за получена награда, ако има такъвъ ; 
г) Удостоверение отъ държавния ветеринаренъ ле-

карь, че разплодника е напълно здравъ и безъ наслед
ствени или други недостатъци, които биха се предали на 
приплодите. 

Следва. 


